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Zapisnik 

Sa sedme VII (sedme) redovne Skupština opštine Dragaš, održane dana 23.07.2024  sa 

sledećim:  

 
Dnevni red 

 

1. Usvajanje zapisnika sa sjednica IV i V; 

2. Izvještaj eksternog revizora; 

3. Akcioni plan eksternog revizora; 

4. Razmatranje Odluke o izradi Plana razvoja opštine 2024-2032; 

5. Finansijski izvještaj o rashodima januar-jun 2024. godine; 

6. Usvajanje Statuta GCPM-a; 

7. Eventualno. 

 

 

Arijeta Skeraj : Pozdrav za sve prisutne u sali! Dobrodošli na VII redovnu sjednicu za 2024. godinu! 

Vjerujem da ste svi prihvatili materijal. Pre nego što stavim dnevni red na glasanje , želim da održim 

govor. 

Poštovani sunarodnici, 

U ime Skupštine opštine Dragaš, želim vam dobrodošlicu u vaš rodni grad! Želim vam ugodne praznike 

i nezaboravne trenutke sa porodicom i prijateljima! Opština Dragaš i ove godine vas pozdravlja sa 

mnogo organizovanih aktivnosti, da ove dane provedete zajedno, stvarajući lepe uspomene i još više 

jačajući društvene veze među nama. Takođe, želim da obavijestim sve vas koji ste došli iz Dijaspore, 

da li su na bilo koji način vaša imanja ili porodična privreda pogođena poplavama koje su se dogodile 

prošlog mjeseca u nekoliko sela naše općine, Općinska komisija za procjenu štete radi teren procjena. 

Stoga vas pozivam da se obratite ovoj opštinskoj komisiji sa fotografijama i drugim dokazima o 

pričinjenoj šteti, koja će ih ocijeniti i konačni izvještaj donijeti Skupštini opštine na usvajanje i dalje 

postupanje. Vjerujem da će centralna vlast, koja je nadležna za nadoknadu štete uzrokovane 

elementarnim nepogodama, uvažiti sve zahtjeve naših građana i stati na njihovu stranu. Hvala vam! 

Dakle, pre nego što stavimo dnevni red na glasanje, da li neko želi da razgovara o dnevnom redu? 

Ako ne , onda stavljamo na glasanje. Ko je za ovu agendu? Ima li prigovora? Uzdržanih? Sa 21 glasom 

za, 1 protiv i 1 uzdržanim, usvajamo dnevni red. Počnimo od prve tačke: Usvajanje zapisnika sa IV i V 

sjednica. Da li neko želi da razgovara? Ako ne , stavljamo na glasanje. Ko je za odobravanje zapisnika? 

Ima li prigovora? Uzdržanih? Sa 23 glasa za, nula protiv i nula uzdržanih, odobravamo i prvu tačku. 

Nastavljamo sa drugom tačkom: Izvještaj eksternog revizora. Ko će uzeti riječ? 
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Shpetim Hajredini: Hvala, poštovana predsjedavajuća! Pozdrav, poštovani predsedniče, poštovani 

direktori, kolege/članovi Skupštine! Poštovani građani Dragaša, sve vas pozdravljam! U ovoj tački 

dnevnog reda razgovaramo o jednom veoma važnom dokumentu, koji dokument pokazuje da li je bilo 

prekršaja od strane izvršne vlasti ili ne tokom ove godine, a koji je dokument koji se smatra stručnim 

dokumentom od strane ljudi, , tj. nalazi, koji se nalazi smatraju dobrim ili lošim i ko su eksterni revizori. 

Pažljivo sam pročitao ovaj materijal koji nam je poslala izvršna vlast. Dokument koji eksterni revizor 

šalje izvršnoj vlasti. Neću ulaziti u preduboko raspravu o ovom dokumentu, jer fizički nisam u 

mogućnosti previše da razgovaram. Ali, naravno, pokušaću da se fokusiram na one tačke koje je dobro 

predstaviti građanima. Naravno, preći ću direktno na stranicu šestu i nalaze i preporuke koje je vanjski 

revizor dao izvršnoj vlasti. U ovom trenutku vidimo da naša Opština ne stoji loše. Međutim, najviše me 

je zabrinulo to što ove godine imamo novi nalaz revizora, što nije bio slučaj prethodnih godina. Dakle, 

od četiri nalaza koja su bila prošle godine, na osnovu revizora, jedan je ove godine, odnosno 2023. 

Pročitaću jedan po jedan ove nalaze i preporuke koje su dali revizori. I, prvi se odnosi na kašnjenje u 

plaćanju, što se dogodilo prošle godine; nedostatak efikasnosti u davanju opštinske imovine u zakup; 

nedostatak u registraciji imovine, takođe; neefikasno upravljanje potraživanjima; drugi, peti: 

nekompletnost Jedinice za unutrašnju reviziju. Mislim da je ovaj nalaz trebao biti napravljen i prošle 

godine, jer Jedinica za unutrašnju reviziju tako radi već dugi niz godina, možda još od rata, tako je i 

ova Jedinica nikada nije završena, kako revizor želi. Stoga očekujem da će u narednim godinama, pa 

čak i ove godine, ovaj rukovodilac imati priliku da završi ovu jedinicu, a sljedeće godine to više neće 

biti nalaz, već će biti završeno i naša Općina će ostati možda još dva ili tri nalaza, koja vjerovatno 

nećemo moći da dovršimo, na osnovu zahtjeva eksternog revizora. Poštovani direktore, u jednoj od 

vaših izjava koju ste pročitali , na sjednici ste rekli da je to jedan od najboljih dokumenata ili najbolji 

mogući izvještaj revizora. Vjerujem da bismo, da je Izvještaj bio najbolji mogući, sada imali samo dva 

nalaza, ili čak tri. Ne vjerujem da je u trenutku kada imate novi nalaz, to najbolji izvještaj. Apsolutno, 

ne mogu sada da vam dam svoje mišljenje, šta ste mislili na toj sesiji o ovom izveštaju, a ne znam tačno 

da li imate novi nalaz ili ne. Ali, poštovani direktore, htio sam da vam direktno postavim pitanje. Ovdje 

imamo dva nalaza iz proteklih godina, a status koji je dao eksterni revizor je da implementacija uopće 

nije počela. Radi se o imovini. A drugo su potraživanja. Postoje dva nalaza iz 2022. godine, da 2023. 

godine - na osnovu eksternog revizora - implementacija uopće nije počela. Imate li to u vidu i jeste li 

do sada poduzeli odgovarajuće mjere za početak implementacije ova dva nalaza ili ne? Čekam vaš 

odgovor. A o drugom sam hteo da razgovaramo, ako mogu, iako imamo još jednu tačku dnevnog reda. 

Ono što mi je zapalo za oko je da se na preporuku za popunjavanje mjesta u internom revizoru uopšte 

niste izjasnili. Da li je moguće da mi date odgovor, zašto uopšte niste komentarisali? Hvala vam! 

Qamil Kolloni : Prije svega, sve vas pozdravljam! Što se tiče Izvještaja revizora, sa zadovoljstvom 
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mogu reći da ostajem pri onome što sam rekao ranije, prije nego što mi je ovaj izvještaj došao. Ne želim 

puno, samo sam htio pročitati vaše mišljenje, odnosno pročitati mišljenje revizora kao opšte mišljenje. 

Što se tiče kompletiranja Jedinice za reviziju, ovo je novi nalaz, ali kao preporuka Vladi. Drago mi je 

da je to tako, jer zbog obima kapitalnih investicija, kontinuiranog rasta i broja stanovnika, opština 

Dragaš je do sada radila sa revizorom. I sada se preporučuje nacionalnom revizoru da dozvoli opštinskoj 

vladi, zbog broja stanovnika i obima posla, da poveća broj revizora u Jedinici za unutrašnju reviziju u 

opštini Dragaš. Shodno tome, to nam omogućava otvaranje novih radnih mjesta. Ne vjerujem da ni 

prethodni predsjednici koji su bili, nisu htjeli povećati broj novih radnih mjesta. Međutim, obim posla 

koji žele da ispune kapitalnim investicijama i utrošenim budžetom nisu dostigli nivo da im se pruži ova 

prilika. Dakle, gradonačelniku Bedžetu Dželadiniju i lokalnoj upravi opštine Dragaš, zbog zalaganja, 

dobrog rada, povećanja obima posla, kapitalnih investicija, došli smo do tačke u kojoj nam je 

dozvoljeno da imamo dodatne revizore, iz razloga što izvestan broj veoma velikih slučajeva je revidiran 

i vi znate da periodično treba da bude do četiri interne revizije. I, ove interne revizije se rade 

kontinuirano, ali nije moguće izvršiti reviziju svih subjekata koji mogu biti dio interne revizije. Kao 

preporuka, ne preporučuje nas, ali je preporuka za Vladu da dozvoli opštini Dragaš i to je rezultat 

dobrog rada ove vlade. Što se tiče registracije imovine, mi smo preduzeli sve radnje i ovo je preporuka, 

otvorili smo dva podskladišta. Problem se desio što smo kod e-bogatstva našli isti problem sa kojim se 

susreće Vlada, a u isto vreme jedna od opština koja ima problem je i naša opština, koja nije u 

kontinuitetu evidentirala imovinu ispod 1000 evra, zbog činjenica da sistem e-Pasuria to nije prihvatio. 

Sada je, sa novim sporazumom, operacionalizovan. Međutim, do sada ništa nije preduzeto i DKA - 

DShMS je izvršio sve registracije, ali ih nije objavio u e-Pasuriji, u Opštinskoj bazi podataka. Po prvi 

put su poduzete sve radnje i napravili smo fizički zapis. Zahvaljujući Vašoj odluci, delegati, uspeli smo 

da izvršimo fizičku registraciju opštinske imovine ispod 1000 evra u prvoj 2022. godini i do sada smo 

uspeli da otvorimo dva podmagacina. Angažovana su dva poddepotista , tri su bila na vežbama, od 

kojih su Kerim Latifi, Kaltrina Krasniqi i Asim Saiti iz Zdravstva. Što se tiče nalaza o potraživanjima, 

to su zapravo dugovi. Vi znate da smo Odlukom Skupštine našim građanima oprostili 40% ukupnog 

iznosa dugova. Iz tog razloga smo za 2023. godinu uspjeli prikupiti 167 hiljada eura više vrijednosti, 

upravo zahvaljujući Odluci koju smo donijeli, a ujedno smo i oprostili dugove po osnovu poreza na 

djelatnost. Ove dvije radnje su obavljene. A sada, čak i smanjenjem koeficijenta poreza na imovinu, 

uspjeli smo povećati broj ljudi koji plaćaju. Da li su svi dugovi naplaćeni? Ne! Iz razloga što su ostali 

fiktivni dugovi, jer niz dugova, dugi niz godina koji nisu naplaćeni, čiji su vlasnici umrli, niko ih ne 

preuzima. Oni ostaju takvi. Uskoro ćemo to predstaviti ovoj Skupštini kako bi Skupština mogla da 

donese odluku i ovi dugovi, koji su ostali statični i koji nam se i dalje predstavljaju kao nenaplaćeni 

dugovi, zapravo daju rešenje. To će ostati na budućim sjednicama, odluka u vašim rukama. Mislim da 
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bi nakon ovih pojašnjenja bilo dobro, tačnosti radi, pročitati mišljenje revizora koje glasi: 

Nemodifikovano mišljenje o godišnjim finansijskim izveštajima - izvršili smo reviziju godišnjih 

finansijskih izveštaja opštine Dragaš. , koji sadrže izvještaj o novčanim primanjima i uplatama, izvještaj 

o izvršenju budžeta, kao i objašnjenja uz finansijske izvještaje, uključujući sažetak značajnih 

računovodstvenih politika i druge izvještaje, za godinu koja se završila 31. decembra 2023. godine . 

Mišljenje Naši godišnji finansijski izveštaji opštine Dragaš predstavljaju istinit i pošten prikaz u svim 

materijalnim aspektima, u skladu sa međunarodnim računovodstvenim standardima za javni sektor, 

prema računovodstvu zasnovanom na gotovini. 

Smatram da nema bolje ocjene i mišljenja od onoga što je dao Revizor. Prema tome, mislim da i mi 

treba da budemo zadovoljni, treba da budu zadovoljni i delegati ove Skupštine, što je niz zajedničkih 

odluka koje smo doneli uticalo na ove rezultate. 

Shpetim Hajredini : Hvala na odgovoru, poštovani direktore! Nije mi se dopao odgovor koji mi je dao 

o službenicima ili o Jedinici za unutrašnju reviziju. Rekao sam u svom prethodnom govoru da bi ovaj 

nalaz trebalo da bude i proteklih godina. To, ne znam koliko ste pročitali, ali ja vam sada čitam ovu 

Uredbu, prema nalazima koje je dao revizor. Pravilnik o uspostavljanju i sprovođenju funkcije interne 

revizije u subjektu javnog sektora, član 5.1.1. utvrđuje da svaki subjekt javnog sektora sa budžetom 

preko 7 miliona eura mora imati najmanje tri revizora. Dakle, mi kao opština odavno imamo 7 miliona 

i na to imamo pravo. Imam u vidu da i 2019. godine i ranije Opština ima pravo da popuni ova mesta. 

Ali on ih nije ispunio, oni sami znaju razlog. Ali ja sam samo htio da dam objašnjenje građanima da 

vas ne iznevjerim, da ja dobro znam te stvari, ali sam rekao da nisam u formi da raspravljam o pitanju 

revizije. Ali ono što ste ranije rekli o ovom nalazu nije tačno. Hvala vam! 

Qamil Kolloni : Shpetim, htio sam biti skroman. Kapitalna ulaganja, dugi niz godina tempo 

otpočinjanja radova nije realizovano. U kapitalnim investicijama imate prinose u kontinuiranom višku. 

Nisam želio da ulazim u to i želio sam biti vrlo skroman. Imaju pravo, mogli su to iskoristiti i prije 6-7 

godina, ali nisu. Sada je trenutak kada to želimo da pokrenemo kao pitanje, jer sam tražio da se to 

pošalje Državnom revizoru i Vladi kao upozorenje, kako bismo mogli da zaposlimo još dva revizora. 

Ja sam to dobrovoljno tražio. Ali, nisam više hteo da kažem, nemojte ovo pitanje subjektivno shvatati. 

Šest mjeseci se bavim ovim problemom i došli smo do toga da imamo priliku, imamo kapacitete i da 

nam je potrebno. Za uspješno upravljanje potreban je još jedan revizor, što se više subjekata revidira, 

to bolje, što se više kontrolišemo, rezultati su pozitivniji. Došli smo sa drugačijim motivom, da ga 

sačuvamo dok ga ne sačuvamo i evo ceo primat koji smo tražili da povećamo broj internih revizora u 

našoj opštini. 

Bedžet Dželadini : Poštovana predsedavajuća, potpredsedniče, poštovani delegati, mediji, predstavnici 

OEBS-a! Ostali prisutni! Prije nego što pređem na tačku dnevnog reda, iskoristiću ovu platformu i 
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sredstva informisanja da izrazim svoje mišljenje o našim sunarodnicima kojima želim dobrodošlicu u 

njihovu domovinu. Mi smo, kao Skupština opštine, uložili sve napore da se oni osećaju prijatno u svom 

rodnom gradu. Takođe, kroz razne aktivnosti učinili smo da se ovi sunarodnici osjećaju jako dobro na 

ovaj slobodan dan koji će provesti u našoj općini. Što se tiče Izveštaja revizije godišnjih finansijskih 

izveštaja, želim da vam kažem da je opština Dragaš i izveštaj revizora jedan od najboljih, među 

nekoliko opština na Kosovu. To je odličan izvještaj i zbog toga želim da se zahvalim svim opštinskim 

radnicima, ali i delegatima, koji su radili u tom pravcu, tako da danas imamo veoma dobar izvještaj i 

na osnovu kojeg ćemo i dalje biti pobjednik sljedećeg granta za performanse. Zato se još jednom 

zahvaljujem i opštinskom osoblju i odbornicima na dobrom poslu koji su obavili. Revizor nema nalaza, 

ali preporuke postoje, četiri su, jedna preporuka ne zavisi od nas. To je preporuka gde se traži povećanje 

broja revizora u našoj opštini. Nije da ne želimo da ga povećavamo, ali nemamo priliku da ga 

povećamo, jer Vlada mora dozvoliti kodeksima i radnim mjestima da to povećaju. Ako Vlada dozvoli 

tako nešto, svakako ćemo odmah raspisati konkurs za popunjavanje ovih radnih mjesta, i ova preporuka 

revizora će biti ispunjena. Međutim, o tome možemo razgovarati u sljedećoj tački dnevnog reda, gdje 

moramo razgovarati o preporukama. Dakle, za sada završavam sa tim, što se tiče revizorskog izvještaja. 

Spreman sam odgovoriti na druga pitanja koja će se pojaviti u vezi sa ovim izvještajem. Hvala vam! 

Arijeta Skeraj : Hvala! Želi li još neko razgovarati ? Ako ne, onda stavljamo na glasanje. Ko je za 

Izvještaj eksternog revizora? Ima li prigovora? Uzdržanih? Sa 21 glasom za, nula protiv i 1 uzdržanim, 

odobravamo ovu tačku. Počinjemo od treće tačke: Akcionog plana za implementaciju preporuka 

eksternog revizora. 

Shpetim Hajredini : Onda još jednom. Poštovani direktore finansija, poštovanje, ali namjerno ili ne, 

činilo mi se da ste iznevjerili one revizije. Ne znam da li su privatni ili državni, čini mi se da su privatni, 

ta gospoda i taj direktor koji je potpisao ovaj izvještaj. Rekli ste da ste sami preporučili ovo otkriće. 

Ako ne mogu da pronađu prekršaje izvršne vlasti, onda za mene neka napuste ovu profesiju, neka pređu 

u drugu profesiju. Ne sumnjam da nisu sposobni. Da imam pred sobom ostale izvještaje, da ne poznaju 

dobro zakone i nikada nisu dali nalaze koji su trebali biti sprovedeni i objavljeni. Ali, sada ste takođe 

potvrdili da ste sami preporučili ovaj nalaz tim revizorima i oni su ga označili kao nalaz. Hvala vam! 

Arijeta Skeraj : Hvala! Želi li još neko razgovarati ? Ako ne, onda stavljamo na glasanje. Ko je za ovu 

tačku? Ima li prigovora? Uzdržanih? Sa 20 glasova za, nula protiv i 1 uzdržan, odobravamo i ovu tačku. 

Nastavljamo na četvrtu tačku: Razmatranje Odluke o izradi Plana razvoja opštine 2024-2032. Ko će  

razgovarati o ovom pitanju?  

Shpetim Hajredini : Poštovani predsedniče, nemojte da se varate, ja sam vas na prošloj sednici nešto 

zamolio, da kada nam se vrati odluka iz MALS-a da dobijemo i obrazloženje Ministarstva zašto nam 

je vraćena odluka. Nije došlo do nas. Uvjeren sam da predsjedavajući zna zašto nam se još jednom 
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vraća na ponovno razmatranje, ali mi to nemamo kao skupštinari. A sad mi je beskorisno da izlazim i 

pričam ovdje. O čemu da pričam, kad ne znam šta se desilo i zašto se vratio. Mnogo smo razgovarali 

na prošloj sjednici, kada smo glasali o ovoj odluci, ovom razvojnom planu. Nisam protiv toga, čak i na 

toj sjednici imam moć, čak i danas. Nisam protiv plana, dokumenta koji je veoma važan za Opštinu. 

Međutim, vrlo je razumno, a vjerujem i moralno, da nam se ovaj dokument uvijek šalje. Rekao sam, 

finansijski, ne smatram da je važno da nam Uprava šalje A4 list koji nam vraćaju nadležna ministarstva. 

Stoga Vas molim, poštovani predsjedniče i izvršno, da nam se u materijalu dostave barem buduće 

odluke koje nam se vraćaju , obrazloženje Ministarstva. Hvala vam! 

Arijeta Skeraj : Onda, nakon što mi se obratio Shpetim Hajredini , ni meni nije vraćena odluka. Ova 

odluka je upućena ne samo načelniku opštine . Ja sam tada reagovala, sa razlogom zašto mi to nije 

vraćeno, a tetke mi nisu dale odgovor. Dakle, možete biti sigurni da ni ja ne stojim iza te odluke. Onda 

stavljamo na glasanje. Ko je za četvrtu tačku? Ima li prigovora? Uzdržanih? Sa 14 glasova za, nula 

protiv i 7 uzdržanih, odobravamo i četvrtu tačku. Počinjemo od pete tačke: Finansijski izvještaj o 

rashodima za januar-jun 2024. 

Shpetim Hajredini : Šta se dešava ovde, u ovoj Skupštini opštine, verujte mi, ne znam da li se to dešava 

bilo gde, u bilo kojoj Skupštini opštine Kosova. Da li je moguće da neko od saborskih poslanika, 

pozicija-opozicija, izađe i kaže za šta sada glasamo? Šta smo mi glasali prije dvije sjednice, kad imamo 

ovaj dokument iza sebe, za šta glasamo danas, kakva razlika. Molim vas, neka izađe neko ovde, od 

skupštinskih poslanika, neka mi kaže za šta smo tačno glasali. Jesmo li ovdje shvatite, dignite ruku, 

sjednite, dignite ruku i sjednite, posao obavljen. Sam izvršni direktor zna te stvari, mi ne znamo ništa 

o tim stvarima. Moramo polagati račune građanima za ono za šta glasamo. Nije u redu, imate glasove, 

ok, glasate, nije u redu. Ne tražimo čak ni nešto veliko, nešto apsurdno, tražimo samo ono što nam 

pripada . Zakonski pripada nama . Morate nam na narednim sjednicama iznijeti sva opravdanja koja 

nam Ministarstvo šalje i vraća nam odluke. Uz odluku, nakon ponovnog razmatranja, pošaljite nam 

obrazloženje zašto se vratila. 

Driton Ademi : Hvala, predsjedniče! Pozdrav svima! Ja sam u Izvještaju o rashodima za januar - jun 

2024. godine, kako sam primijetio, u nekim rashodima, u dijelu plata i naknada, u posebnim naknadama 

izabranim funkcionerima - i prošli put postavio pitanje direktoru, pojašnjeno mi je da u 2022. i 2023. 

ne postoji takva vrsta prihoda a- 2024. ima 25 hiljada eura. Što se tiče radnika vanvan radnog vremena  

- direktor, postavio sam i pitanje u Kvartalnom izveštaju, ali niste dali nikakvo objašnjenje - radi se o 

105 hiljada evra. Domar, noćni i prekovremeni rad. Dobro je da izađemo i objasnimo, ne znamo koliko 

doktora, oko 20 doktora možemo da zaposlimo, da, platite 105 hiljada evra za šest meseci, čini mi se 

jako velika suma, to je neko platio. Sudske odluke se već povećavaju iz godine u godinu. Prošle godine 

imate 188.000, ove godine 202.000. Ove tranzitne takse, u mjesecima i danima, šta je, ali građani, ne 
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mjesecima i danima, da ste platili 3255 eura. Dobro je izaći građanima i objasniti šta je to. Izdatak za 

javno informisanje 5 hiljada eura. Iz godine u godinu povećavaju se troškovi javnog informisanja. Plus 

oglasi i takmičenja. Imate ih na strani 5 . Dolazimo do troškova struje. Ne znam da li je sada povećana, 

da su troškovi kvartala za koje ste rekli ostali decembarski dug, mi smo to platili u januaru. Da, stalno 

rastu, imate 10.000 eura troškova za struju. Plus troškovi otpada, od 25 hiljada do 42 hiljade. Imate 17 

hiljada eura rasta u prvih šest mjeseci. Plus troškovi fiksne telefonije. Ne znam koji fiksni telefon 

koristite kao opština - 1800 eura. Idem na stranu 7, fondove, subvencije za pet nejavnih subjekata. Neke 

od subvencija koje ste dali, uzmite primer NVO "Kroi i Macës", ShKA "Bresana" i druge, ne znam, 

dajete novac NVO za ove, da li ih uzimate kao izvršnu vlast, Vaše zasluge koje pišete pod 

pokroviteljstvom načelnika, ili općine, ili ko zna koga. Kada to date nekoj nevladinoj organizaciji da 

bude lider - kao Ymer Prizreni, ili sutra, koja će početi u Bresani - ne znam kako će se to preduzeti, a 

predsedavajuća nam je poslala mejl, poziva vas gradonačelnik . Da li nevladine organizacije tu zapravo 

imaju koristi, da li to uzimaju tenderi ili vlada preuzima zasluge? Pod patronatom predsjedavajućeg, ili 

direktora, ili nekog drugog . Nisam mogao ovo da razumem, kako si mogao da daš nekoj NVO. Dakle, 

ovde mi se čini da se ovde radi , pre svega, neka prevara. Da nije moguće, ne znam zašto dolaze, 

dobijamo mejl od predsedavajuće da smo pozvani od strane gradonačelnika, sutra da će se održati ili 

da će se održati iu Zgatar Ymer Prizreni . Ili, kada ga date nekoj NVO, dobro je da ste prihvatili pozive 

NVO na sve manifestacije koje se održavaju u našoj opštini. U troškovima kapitalnih ulaganja, 

obrazovnih objekata 27 hiljada eura. Direktore, dobro je izaći i objasniti nam gdje je potrošeno ovih 27 

hiljada eura, u kom dijelu. Izgradnja puteva, kanalizacije, čak i nekih sportskih terena - 39 hiljada evra.. 

Ostala oprema, koju imate sa šifrom 31690 - 11 hiljada eura. Čak i eksproprijacija zemljišta, gde je 

napisana ova eksproprijacija zemljišta , i - idem na stranu 9 - samo piše zemljište - 2916 evra. Gdje je 

ova eksproprijacija zemljišta, građani bi trebali znati gdje je ta eksproprijacija zemljišta izvršena. 

Renoviranje stadiona u selu Zappluxhe, ne znam, jer je ova obnova stadiona planirana 2023. Ili to radite 

namerno, jer raspisujete tendere, dvogodišnje projekte, gde su ideš, 2.000, 3.000, 5.000, 7.000, čini mi 

se da plaćaš fejsbuk oglase, ako plaćaš objave na fejsu. Možda 2 hiljade evra, 3 hiljade evra vas kosta 

isto. Ne mogu zamisliti da bi vas mogli koštati nešto drugo. Drugim riječima, potrošili ste 4888 eura na 

popravku stadiona. Nema posao koji ste vi radili na seoskom stadionu Zappluxhe, u školi. Izgradnja 

sprata i nabavka opreme u školi " 28. novembar" u Brešani - 11.675 evra. Ove godine nije ulagano u 

školu u Brešani, posebno u opremu unutra. Nedaleko od prije dva dana sam bio unutra, ovdje se ne 

ulaže nikakva oprema za ovu godinu. Ne znam koliko dugo imate ove uplate. Možda sa papirima mozes 

ih pokriti, mi investiramo ovdje, nisam vidio nikakvu investiciju u Bresani. Rezime troškova, period 

januar - jun, ponovo na 9. strani, objavljen je u Opštinskim službama. Direktore, možete li da im 

objasnite šta su opštinske službe koje se iz godine u godinu povećavaju, 2022. 65 hiljada, 2023. 82 
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hiljade, 2024. 107 hiljada evra. Dobro je izaći i objasniti im šta su to opštinske službe. Čak i na strani 

10 - direktor, ako je moguće - dozvola za registraciju poslovanja, nema registracije ni za jednu godinu. 

18 hiljada eura je licenca. Odakle vam taj novac, koliko je poslova otvoreno, da imate 18 hiljada eura. 

Znam da se plaća osim naknade za licencu. Nemojte me pogrešno shvatiti, ne znam koliko je 10-15 

eura za registraciju ove dozvole. Da, ne može biti 18.351 euro. Predsjedniče, ne mogu biti neznalica, 

jer znam to odavno, jako dobro. Niemožeš me preći za ekonomiju i matematiku, možeš za zdravlje. 

Možete razgovarati , doći i dati objašnjenja, kada razgovarate ovdje. Izađite i objasnite šta ste 

registrovali 18 hiljada eura licenca, porez na licencu za firme. Ako dođe do povećanja poslovanja u 

Opštini, to je halal. Ne vidim da raste. Dobro je za građane, izašlo je 18.000 evra i ja sam im objasnio 

čemu služe. Hvala vam! 

Qamil Kolloni : Počinjem od posljednjeg, Dritone. Vrlo jednostavno, dobijena je licenca za betonsku 

mešalicu i proizvodnju, oni još imaju dugove, dugovi su plaćeni i prinuđeni su da plate dugove da bi 

dobili dozvole. Vrlo je jednostavno, nemojte raspravljati o ovoj stvari. Idite i vidite, licence su, firme 

rade, sad nema potrebe da druge dane rade te firme, čak su radile i bez dozvola. Ali sada su dobili sve 

dozvole, jer je to tražila Vlada, i oni imaju stare dugove, bili su primorani da dobiju dozvole, izvršili su 

plaćanja, povećao se broj isplata, to je takođe vrlo jednostavno, 'bilo gdje sa danima kakva matematika. 

Od 107.000 opštinskih troškova, ostalo je 400.000. Radi se na tome, Dritone. Uključeno je osvetljenje 

puta na stadionu, uključeno je i osvetljenje sela, to su opštinski troškovi. Voda je, imamo ugovor o 

čišćenju. Imamo neke usluge koje radimo i nisu ugovorene, već se ugovaraju. A u trenutku kada se 

ugovore, obično se troškovi povećavaju. Ove godine – iza vas je KAB – tražili smo 400 hiljada evra, 

jer imamo veliki broj sela kojima planiramo da platimo struju. Radimo li elektrifikaciju, da li redovno 

molite kao delegati za elektrifikaciju, da li molite kao seljanin da sve uplate ubacite u sistem. Ako ne 

podijelimo novac, čim budemo mogli napraviti Drito sa bo uplatama. Ovo je vrlo jednostavno, ne znam 

zašto to pokušavate bespotrebno politizirati. Dobro, pošto sam govorio o građanima, kažem vam, 

građani, da kada se povećaju kapitalne investicije, one imaju efekat povećanja troškova. Ovi troškovi 

su kao opštinski troškovi, koji su odlukom gradonačelnika, uz obećanje gradonačelnika i na zahtev 

delegata, predviđeni da Opština pokrije ove troškove i predviđeni su KAB-om 2025-2027. Tokom 

2025. godine opštinski troškovi od 200 hiljada povećaće se na 400 hiljada. To je rezultat kapitalnih 

ulaganja. U nekim projektima imamo dvogodišnje projekte, imamo firme koje za godinu dana završe 

dvogodišnji projekat koji dobiju, jer oni dobiju najveći iznos novca, a mi ostatak plaćamo sljedeće 

godine. Moguće je da je posao završio ranije, a da uzme ostatak. Jedan takav slučaj, da vam kažem, 

desio se u selu Košava. Bio je vrhunski u prvoj godini, a dobio je mali iznos novca u drugoj godini. To 

ne znači da ovaj projekat nije realizovan. Ovi projekti se revidiraju, Dritone. Ne treba im puno politike 

i ne treba da nagađaju građane. Što se tiče eksproprijacije zemljišta, to se zadnji put dogodilo u parku 
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koji se gradi u Brešani. A ovo zemljište je eksproprisano jer se park gradi. Imaćemo i povećanje ove 

pozicije, jer moramo da izvršimo eksproprijaciju škole u Zgatarima, imamo to kao dogovor i za to ćemo 

napraviti plan da povećamo naplatu eksproprijacije. Jer to su obaveze koje Vlada mora preuzeti. Što se 

tiče nevladinih organizacija, poznato je da su organizovane pod patronatom gradonačelnika i lokalne 

samouprave. Problem je u tome što je metodologija koja je ranije data, kada se direkcija sama 

organizovala i primala i vršila troškove, prošla tu formu. Sada to ide u ovom obliku, kroz subvencije i 

kroz javne pozive. Revizor smatra da je ovaj metod zakonit i pravičan. To je bolji mogući način 

organizacije koji se radi ovih godina. To se dogodilo i 2021. godine, a to je učinila i vaša vlada. Ne 

znam zašto sada nagađate. Ja sam za politiku, ali politici je potrebna stabilna baza, ne samo zato što me 

je zbunila već i zato što sam pokušao da dam mišljenje koje je samo za oči i obraze. Dakle, na mjestu 

gdje rade i rastu. Što se tiče troškova izdavanja medija, mi smo učesnici Međunarodnog sajma turizma. 

Troškove četiri privatna preduzeća pokrila je opština. Takođe, štampali smo brošure i knjige za 

turističku ponudu opštine Dragaš. Učestvovali smo i kao opština na sajmu, dijelili smo brošure, dijelili 

turističku ponudu. I oni su dio ovog troška. Objasnili smo i prvi kvartal, a ja vam sada objašnjavam. 

Dakle, mislim da je to šestomjesečni izvještaj koji se desio i nije ni promijenjen ni završen. 

Razgovaramo o tome, oni su također dio povećanja cijena. Ovaj budžet je, hvala Bogu, dobro što se 

povećava, a svi zajedno treba da budemo zadovoljni što rastu i potrošnja i rashodi. Oni idu u prilog 

građanima i privredi i povećavaju kupovnu moć u opštini Dragaš, što se u privredi smatra ekonomskim 

razvojem. Dakle, ovdje mislim da smo vrlo jasni, i ne treba puno raspravljati o ovoj temi, mislim da je 

mnogo bolje pripremiti to u konačnom godišnjem izvještaju. Onda hajde da sjednemo i razgovaramo, 

poziciju po poziciju, izvještaj o troškovima. Bilo bi mi mnogo više drago kada biste tome dali što veći 

značaj i zajedno razgovarali da li smo krenuli pravim putem ili ne. 

Nexhat Selaj : Pozdrav predsedavajućem, predsedniku, pozdrav skupštinskim kolegama! Jedno pitanje, 

direktore finansija. Potpuno pouzdano sam to prenio u potpunosti, a prenosim i vama u ovoj debati šta 

se dešava. Molio sam ga na prošlom ročištu, nisam dobio odgovor, još tražim odgovor. U vezi sa 

spiskom kapitalnih projekata koji su realizovani u periodu januar - jun 2024, hteo sam da pitam za 

projekat aneksa u SML "Ruzhdi Berisha", koji je planiran da bude završen, bio je dvogodišnji projekat 

2023-2024. . U spisku troškova januar - jun ne vidim da imamo troškove. Hoćemo li imati troškove i 

realizaciju projekta u drugom dijelu. Hoće li ovaj projekat biti završen ili ne? Ako ne počne u ovo 

vrijeme raspusta - raspusti su skoro gotovi - moje lično mišljenje je da ne bi trebalo da se nastavlja 

tokom septembra i oktobra, jer imamo prepreke u održavanju redovnih časova. Hvala vam! 

Nedžmidin Sejdilar: Pozdrav svima, u troškovima putovanja u zemlji imate za 6 meseci 102,035.96 

centi, kod 13130, prošle 2023 godine ste za prvih 6 mesecin uspeli da potrošite 24,559,68 centi dok je 

za 2022 godine bilo nešto manje od 20,000 eura. Što znači da su vam se troškovi putovanaj u zemlji 
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ove godine uvećali za 415 %. Zašto? Od kako ste na vlast, vidi se da su vam troškovi puitovanja u 

zemlji stalno se uvećavaju. Gde ste to silno putovali. Imate kod 13340 posebne usluge, tačno 95,000 

eura. 2023-0, 2022-0, zašto imamo ove godine 95,000 eura. Treća stvar, kod 13720, nafta za centralno 

grejanje, potrošeno je 18,955,59 centi, 2023 potrošili ste 2,987,55 troškovi su vam se uvećali za 634%. 

Pošto zima ove godine nije bila oštrija, šta smo mi grejali da su nam se troškovi za grejanje uvećali za 

6345%. Ja sam se nekoliko puta žalio da se osoblje zdravstva smrzava, a direkor zdravstva se tada 

pohvalio da se ogromna suma novca uštedila na grejanje time što se medicinsko osoblje greje na 

grejalice. Četvrta stvar, održavanje i popravka vozila. 19,459 eura uvećanje od 409 %, gde smo 

pokvarili sva ta vozila. Prošle godine imali smo 4757 eura za prvih šest meseca. Tražim konkretan da 

mi kažete koja vozila ste popravljali. Kolega Haradinaj, instaliranje svake diktature počinje tada kada 

se ne obraća pažnja na skupštinu. Kada vlast zanemari postojanje i svrhu skupštine, tada počinje 

diktatura. Oni nam upravo to rade. I mi iz opozicije smo malo krivi jer smo im to dozvolili. 

Driton Ademi: Direktore, dolazim na stvar, na zemljište za koje ste rekli da smo eksproprisali u Bresani. 

Osim toga, čitam šta ste odobrili budžetom u Bresani, 2023. godine za 2024. godinu. Asfaltiranje ulica 

u ulici „Slobodaca“, Zgatari i Imamajve, te izgradnja parka u centru sela Brešana. Odobreli ste ga 2023. 

za budžet za 2024. godinu. U KAB-u, direktor, asfaltiranje ulica u ulici „Borac za slobodu“, ulici 

Zgatari i ulici Imamaj, izgradnja zaštitnog zida u ulici „Danaj“ i uređenje parka u centru Bresane. selo 

- eksproprijacija. Planirao si to u KAB-u, direktore, to je to. Gdje ste našli ovo zemljište, sa kojom 

šifrom budžeta ste platili zemljište u Bresani 2 hiljade i nešto eura. Ne izlazite sa manipulacijom, to je 

za mene manipulacija. Da 2023. godine, kada budete odobrili budžet, nećete imati novca, nećete imati 

eksproprijaciju. Planirali ste to u KAB-u 2025-2027. Možete nam reći o pismima, ali ja sam našao 

odobrenje budžeta za 2023. za 2024., ali ih nije bilo. Drugo pitanje, direktore, postavio sam u vezi 

dozvole za registraciju preduzeća. Evo on kaže troškovi, od prihoda, izvinite! Od kojih su prihoda? 

Hoćete da kažete da osim poreza koji plaćaju, koji su porezi ove dozvole? Ko je uključen u ove licence? 

Preduzeća ili ko su uključeni, to je pitanje. Znam firme, ali i ostale? Hvala vam! 

Qamil Kolloni : Što se tiče prvog pitanja delegata Nedžata Selaja, on kaže da sprovodimo projekat 

aneksa Srednje škole „Ruždi Beriša“. Poštovani delegate, sredstva su dodijeljena i ugovorena, 

ekonomski operater je preuzeo radove. Da li će to biti sprovedeno ostaje da se razgovara sa menadžerom 

i u kojoj meri ostaje između operatera i menadžera. Pitali smo i direktora škole, kada smo bili ovdje u 

raspravi samo o školama - tražili smo da nam se da izvještaj i da zajedno sa direktorom prosvjete 

nađemo mogućnost kako da se izvučemo iz ove situacije i da dodate dodatna sredstva za rešavanje ovog 

problema. Ali, što se tiče toga, dokle su radovi stigli, bilo bi dobro da menadžer ovog projekta da 

odgovor. Povodom pitanja delegata Nedžmidina Sejdilara, o putovanjima po zemlji. Poštovani 

delegate, sa povećanjem troškova službenog putovanja unutar zemlje uračunat je i prevoz studenata. 
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Vjerujem da znate da je prevoz počeo i da se prevoze učenici. Što se tiče posebnih troškova - 95 hiljada 

evra, na ove troškove uticala je tehnička kontrola vozila. Mjerenje kanalizacije u KKMF, ugovor za 

posebne usluge i okoliš sa "Human Care", za čišćenje grada i održavanje javnih površina, parkova sa 

kanalizacijom. Otvaranje kanalizacionog sistema i poboljšanje situacije u selima Kuk, Kapre, Kosava, 

Bellobrad, Zappluxhe i Dragash. Međutim, što se tiče ulja za centralno grijanje, znate da imamo 

nabavku u zavisnosti od toga kada nam stignu računi, tako i plaćamo. Moguće je da u nekom periodu 

godine ne dobijemo fakturu i ne izvršimo nikakvu uplatu, kada dobijemo račune prema ugovoru koji 

smo potpisali okvirnim ugovorom, tada vršimo i njihovu naplatu. Postoje periodi koje tučemo manje-

više, vibrira. Održavanje i popravka vozila: Znate da već neko vrijeme nemamo ugovor, a za fazu koju 

nemamo, u trenutku potpisivanja ugovora morali smo da popravimo i neka vozila koja nisu servisirana. 

Iz tog razloga je i ova vrijednost povećana. Dritone, mislim kako malo miješaš pitanja, ako znaš da smo 

mi eksproprisali. Ako želite malo više detalja, možete doći u kancelariju i direktno provjeriti fakture, 

uključujući vrijeme i rok kada ih imamo. Ovdje imamo zbirne izjave iz Izvještaja, ako tražite detaljnija 

objašnjenja, ako želite da ih stavite ovdje, mi ćemo im pokazati gdje imamo uplate i kada imamo uplate. 

Vjerujem da nije mnogo efikasno ni za vas ni za nas da izlazimo na taj način. 

Nedžmidin Sejdilar: Pitanje o troškovima putovanja u zemlji sam namerno postavio, jer ste mi i prošle 

godine dali isti odgovor. Rekli ste da se transport dece stavio u istu tu kategoriju. Da li to znači da 

imamo sada 450 % više učenika ili samo troškovi. Po pitanju posebnih usluga, vi ste rekli da imate 

ugovor sa Human Care, mi o njima raspravljamo već 3 godine a nikakav dokumenat niste predali 

skupštini, da mi kao delegati vidimo zašta njih plaćamo i koje usluge oni pružaju u našu opštinu. Da 

nam malo detaljnije opišete delovanje Human Care, mi smo njima dali velike svote novca a oni nemaju 

neke pozitivne preporuke na internetu. Nafta za centralno grejanje rekli ste da plaćate kada dođu 

fakture, a po logici računi dođu kada se nafta potroši. Nemogu doći fakture pre nego da se nafta potroši. 

Da mi bolje objasnite. Koja su vozila održavana, šta je zamenjeno, i zašto se troškovi povećani za 

409%, odnosno od 4,000 na 19,000 eura. Šta ste radili, šta ste servisirali. Da li je ovde uključeno i 

sporno vozilo hitne pomoći.  

Nexhat Selaj : Pozdrav još jednom! Direktore, nisam bio nimalo zadovoljan odgovorom koji ste mi 

dali. Upravo ste mi rekli da smo dodijelili novac. Kada će završiti, šta je u njemu, niste ništa razjasnili. 

Konkretnije, u septembru počinje akademska kalendarska godina 2024/25. U aneksu, koji je trebao biti 

završen 2024. godine, to je bio dvogodišnji projekat, 2023-2024. Nema potrebe za menadžerom, 

pogledajte dokle su stigli, ovdje imate direktora obrazovanja. Pošto znam da mu nije stalo do mene, 

dođi ovamo, predstavi se i pričaj . Idemo zajedno, sad kako da završimo sesiju, da vidimo zajedno u 

kakvom stanju imate aneks. Imate samo četiri stuba - da ne bude greške - pet. Samo da je uništena i 

samo da je izgubljen izgled te škole, a ne da je nešto popravljeno ili popravljeno. Imali ste rok do kraja 
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2024. Postavio sam vam pitanje, da li će se to završiti sada, u ovom periodu - julu i avgustu - čak i ako 

ne, ako je moguće, nemojte nastaviti, donesite sredstva za nastavak 2025. godine, inače će nastati 

problemi u nesmetanom toku nastave . Niste ništa razjasnili, ni za mene, ni za mojih 60 kolega 

profesora, ni za 500 studenata, niste dali nikakav odgovor. Ako ne bude tako, idemo zajedno, 

uključujući i gradonačelnika, verujem da je voljan da radi, otići ćemo na mesto događaja i videti u 

kakvom je bednom stanju Gimnazija "Ruzhdi Berisha" u Dragašu in. 

Shpetim Hajredini : Pozdrav svima još jednom! Poštovani direktore finansija, čitajući ovaj izvještaj 

primijetio sam neke propuste, vjerujem da su više tehnički. Ne vjerujem da su to propusti koji pripadaju 

struci. Na prvoj stranici, podatak o budžetu kada ste ga dali, niste ga mijenjali. Budžet za 2023. i dalje 

se pojavljuje u ovom Izvještaju za 2024. Trebalo bi ga poboljšati i biti 2024. U 2024. imamo 12 miliona 

i 110 hiljada, u 2023. 10 miliona i 871 hiljada. Ti to dobro znaš, , vjerujem da je tehnička greška, nisi 

to poboljšao. Ali kada ga pažljivo pročitate, razumete i problem. Nastavljamo na strani 2, tabela br. 1, 

gdje ste u ovoj tabeli uporedili izvore budžetskog finansiranja. Bilo bi lijepo da pojasnite, ali nadam se 

da griješim - ali ne vjerujem da griješim. Ukupno, ukupan budžet za 2027. godinu je 12.607.061,76, što 

je u redu. Kada uporedimo sa 2023., vidimo da je tu napravljen mali ustupak. U 2023. godini u ovoj 

tabeli Izvještaja za 2024. imate 11.210.732,14. Naime, u prošlogodišnjem Izvještaju, u Q2 prošle 

godine, imamo 11.213.732,02. Dakle, ovde postoji greška i ja sam došao da to objasnim, da ne nosite 

istu grešku u Q3, jer greška poređenja, ista, u ovoj tabeli sa prošlogodišnjom tabelom, istog Izveštaja, 

takođe 2022- kiša je napravljena greškom, napravili ste propust. Stoga je bolje da ova dva propusta ne 

nosimo u Izvještaju koji nam dolazi nakon tri mjeseca, u Q3. Hvala vam! 

Bexhet Xheladini : Poštovani delegati! Većinu pojašnjenja u vezi sa pitanjima delegata dao je direktor 

budžeta. Samo želim dodati neke dodatke. Što se tiče aneksa Gimnazije, to nije bio dvogodišnji, već 

jednogodišnji projekat i to je bio projekat 2023. Nažalost, ovaj projekat nije završen, iako su sredstva 

obezbijeđena, raspisan je tender. najavljeno na vrijeme. Međutim, poslovođa je bio neodgovoran i nije 

mogao da završi posao do kraja godine, a dio tih sredstava - koja nisu utrošena jer projekat nije završen 

- je vraćen, ili ih je preuzeo izvršilac. To nije bio dvogodišnji projekat i za 2024. godinu nema plana za 

nastavak. Razlog je taj što smo mislili da će ovaj projekat biti završen 2023. godine. Na prošloj sjednici 

postavljeno je isto pitanje i davana su pojašnjenja. Rečeno je da je direktor Gimnazije uputio zahtjev 

DKA, ne samo za ovaj projekat već i za druge projekte. Zanima me DKA, prema podacima koje sam 

dobio, direktor Gimnazije nije dobio nijedan zahtjev. Da, niti zahtjev za srednju školu i aneks. Ako ovo 

nije tačno, možete ići dokazati, nema uslova za gimnaziju. I ovdje je zatraženo da, mjera do sada nije 

preduzeta, mole se da ne počinjete sa radovima kada počne školska godina. To je realan zahtjev, jer 

ako se tender raspiše sada, radovi ne mogu početi prije septembra, pa je dobro da ovaj projekat ne počne 

ove godine. Što se tiče putnih troškova u zemlji, 90% ove pozicije su troškovi putovanja učenika, dok 
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su 10% ostali troškovi. Rečeno je da su rashodi za ovu poziciju povećani za preko 400%. To je 

činjenica, ali znate da se u šestom mjesecu završava školska godina i tu se plaćaju pet mjeseci 

studentskog putovanja, tako da je ovo vrlo realno. Ovdje nema povećanja, već kraj plaćanja i završetak 

ugovora. Sada je Opština raspisala sledeći ugovor za prevoz učenika i za to su obezbeđena sredstva. 

Nemamo povećanje troškova, ali imamo raskid ugovora i plaćanje za ovu poziciju, u okviru putnih 

troškova u zemlji. Što se tiče posebnih troškova, znate da ova pozicija uključuje i zimsko održavanje 

puteva, zatim plaćanje ljekara specijalista. Što se tiče lož ulja, znate da se ovo obično kupuje u 

novembru i decembru. Odlukom Vlade, nafta koja je kupljena u novembru i decembru ne može se 

platiti u decembru, zbog berze i cijena. Dakle, ulje koje smo kupili u novembru i decembru bili smo 

prinuđeni da platimo posle Nove godine, jer tržišna cena nije bila gotova i firma koja je snabdevala 

Opštinu naftom, nije nam dala račun za plaćanje, jer je je odluka Vlade da se nafta plaća - za svaki 

mjesec se mijenja tržišna cijena nafte - u tu svrhu imamo povećanje plaćanja, a ne cijene nafte. Čak, 

vidjet ćete na kraju godine, kada bude dat konačni izvještaj, vidjet ćete da će naravno 40% imati manje 

troškove grijanja nego prethodne vlade iza sebe. Što se tiče održavanja vozila, znate da je opština bez 

firme za održavanje vozila više od šest mjeseci, jer je ugovor prebačen na postojeću firmu, a stvar je 

bila dva puta u PRBO-u i onda nakon bitke , dobili smo , potpisan je ugovor sa firmom koja je bila 

najjeftinija i izvršeno je servisiranje i održavanje svih vozila kao što su zdravstvo, općina, vatrogasna 

brigada itd. Iznos od 90.000 evra nije veliki, ali je vrlo realan, čak je i mnogo manji od stanja vozila 

naše opštine, gde nisu servisirana niti popravljana šest meseci. Eksproprijacija zemljišta: U poziciji 

izgradnje parka u Bresani je bila predviđena - 2023. godine - eksproprijacija zgrade "SharrProdhim", 

gde je Opština izvršila eksproprijaciju, Skupština je glasala za to, Vlada je ocenila da je eksproprijacija 

tog zemljišta je negde blizu 12-13 hiljada evra. KPA nam je rekla da ne moramo da platimo celu stvar, 

ali moramo da platimo deo eksproprijacije, a mi smo za eksproprijaciju platili negde između 2-3 hiljade 

evra. I to je pozicija eksproprijacije, ali vi to niste vidjeli, pa kad izađete na govornicu, trebaju vam 

tačni podaci. Što se tiče ambulantnih kola, ovdje je bila velika buka. Digla se tolika buka da je to postala 

loša propaganda, ima i kleveta i laži o sanitetskim vozilima. U trenutku kada je DShMS zamolio 

delegate da izađu i pogledaju sva vozila koja su u vlasništvu GCPM-a, da vide u kakvom su stanju, da 

vide njihov broj, da vide to vozilo o kojem se mnogo priča u kojem nije bilo dobro stanje, onda znate 

delegati, snažno ste protestovali i niste otišli a da niste videli vozila. Zašto niste izašli da vidite vozila? 

Jer ste komentarisali cijelu godinu. I sada je ovo vaše odbijanje da vidite u kakvom su stanju vozila 

urađeno namjerno, jer bi sredstva informisanja bila tu, a građani bi vidjeli da je laž ono što ste klevetali 

prije godinu dana. Vjerujem da je ova tačka završena, nikome nisam spomenuo ime. Predsjedavajući, 

molimo da se pridržavate Pravila! 

Arijeta Skeraj : Onda ćemo nastaviti ovu tačku, pošto sam pitala i pravnika. Izvinjavam se 
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predsedavajući, ovo je za diskusiju, poslanici imaju pravo da postavljaju pitanja, a vi ste mi dali 

odgovore. 

Nexhat Selaj : Hvala na korektnosti, predsedavajući! Predsjedavajući, vi sami kažete da kada revizija 

donosi nešto pozitivno, da nam se svima zahvaljujemo. Takođe sam veoma prihvatio ono što ste rekli 

zajedno sa činjenicom da je revizija pokazala veoma dobar učinak i na to sam veoma ponosan. Čak i 

kada je vrijeme da dobijete pozitivne poene, režira vas opozicija. Vrlo dobro, sve mi je bolje. Na 

preliminarnoj sjednici, predsjedavajući, ja sam to ponovo pokrenuo kao temu za razgovor, rekli ste mi 

da ćemo vidjeti gdje su ostali radovi. Direktor Direkcije na današnjoj sjednici kaže da ćemo pogledati 

kod upravnika i predradnika dokle su radovi stigli, kažete da je ovaj projekat propao. Još je gore kad 

pričate, kažete da nije dvogodišnji, nego jednogodišnji. Ako je to bio jednogodišnji projekat, da li znate 

kada su počeli radovi u aneksu ShML "Ruzhdi Berisha"? 10. decembra 2023. Na zadnjoj sednici 2023. 

godine dao sam zahtev, rekao sam vam da samo zimi počinjemo radove. 10. decembra 2023. Kako ste 

dozvolili da radovi počnu na kraju tog ugovora? Pitam se! Sada, ako je bilo 2023. godine, u decembru 

2023. godine, 10. decembra 2023. godine, počeli su radovi. S kojim pravom, po kom zakonskom 

osnovu, ako vam godina završi za 20 dana, napuštate firmu u koju dolazite da radite. Ovo je bilo samo 

da potrošite pare, da kažete da smo dodali dio novca u opticaj, da vas pokrijemo, a ne da vratite novac, 

ali posla nema. Što se tiče onoga što vi kažete, ja sam tražio na sledećoj sednici, predsedavajući, da se 

svi zahtevi koji su podneti za SML „Ruzhdi Berisha“ evidentiraju u Sekretarijatu. Budite veoma 

sigurni! Žao mi je što moram da kažem da želite da zaštitite direktora, čak i kada idete ovde, gubite. 

Nije mi zabavno vidjeti ga u ovoj poziciji. Gimnaziju smatramo akademijom, zajedno ćemo je štititi i 

moramo vredno raditi za tu gimnaziju. Ne samo da idemo na propovjedaonicu, nego i da pričamo o toj 

Gimnaziji. Ako nemate nešto, ako imate čime da potaknete ove riječi, drago mi je da ste došli ovdje. 

Zabilježio sam činjenice da su radovi u aneksu počeli 10. decembra 2023. godine. Vi kažete da je to 

bio projekat 2023. godine, kojim propisom, kojim zakonom je dozvoljeno da preduzeće počne krajem 

godine. Na preliminarnoj sjednici, prije toga, dao sam zahtjev, direktor stoji iza toga, rekao je da će to 

biti završeno. Da, bilo je 2023. godine, počelo je 10. decembra. Ako sam tehnički u krivu, izvinite! 10. 

decembra 2023. godine počeli su radovi. Rekli ste da je projekat za 2023. godinu, a sada ga prihvatate. 

Ali s kojim pravom na 20 dana samo da dođem i pomiješam se tamo, sa Tollovim radom? Direktor je 

rekao da ćemo sa upravnikom vidjeti gdje su radovi stigli, sad ste rekli da je propalo. Dobro se 

koordiniraš i dođi ovamo. Razumijem kakav problem imate, da direktor DKA treba da dođe ovdje i da 

ova pojašnjenja. Ne da vam se obraćam kao predsjedavajući, i direktor finansija. Što se tiče molbi, na 

sledećoj sednici - deo Boga - biće saslušani svi zahtevi koje je Sekretarijat škole zabeležio. Hvala vam! 

Artan Loshaj : Pozdrav svima! Nisam danas htio raspravljati, ali nas je predsednik natjerao i 

zloupotrebio dolaskom na govornicu. Gospođo predsjednice, drago mi je što niste dozvolili da se ova 
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Skupština zloupotrebi. Nije vrijeme komunizma, ne može nam se oduzeti sloboda govora građana, 

sloboda govora delegata ne može nam se oduzeti. Još jednom sam rekao, hvala vam puno, da to nije 

komunizam. Mnogi ljudi su se borili za ovu propovjedaonicu i za ove generacije, dali su znoj i krv, 

znanje i mnogo toga. Sljedeći put nemojte pokušavati uzurpirati Skupštinu, pošto je pokušano i pošto 

se hvata, nemojmo to činiti potpunije, jer je to crna stranica. Što se tiče vozila GCPM-a, ja sam 

uposlenik tamošnjeg GCPM -a i jako dobro poznajem stanje vozila. Imate koliko hoćete, 

predsjedavajuća, za jedan dan sa gospodinom Beharom Brenolijem, sa učiteljem, jedan dan se zabavite 

sa medijima, ta vozila su u dobrom stanju. Ta vozila moraju biti u dobrom stanju 24 sata, 7 dana, 365 

dana u godini. Ne morate više da razgovarate, jer ja bolje poznajem stanje vozila, jer radim direktno sa 

svojom poštovanom koleginicom, gospođom Esati. 

Arijeta Skeraj : Hvala! Zatim stavljamo petu tačku na glasanje. Ko je za ovu tačku? Ima li prigovora? 

Uzdržanih? Sa 14 glasova za, 3 protiv i nula suzdržanih, mi također usvajamo ovu tačku. Zatim 

nastavljamo sa šestom tačkom: usvajanje Statuta , GCPM -a. Želi li neko razgovarati ? 

Bexhet Xheladini : Poštovani delegati, samo sam hteo da razjasnim. Nisam želio da uzimam riječ 

delegatima koji nisu raspravljali, samo sam zamolio predsjedavajućeg da se Uredba primjenjuje na one 

delegate koji su iskoristili svoje pravo, dvije naknadne rasprave u okviru jedne tačke dnevnog reda. Što 

se tebe tiče, Artane, imaš pravo da kritikuješ, ne mislim na tebe. Što se tiče tačke dnevnog reda, o 

Statutu GCPM -a, znate da je i to bila tačka dnevnog reda na prošloj sjednici i izazvala je raspravu. 

Posebno član 13 Statuta, kao što znate, Statut je statut koji je donelo Ministarstvo. Urađeno je samo 

nekoliko manjih izmjena i on je dostavljen Skupštini na usvajanje. Prije nego što Skupština počne 

raspravu o Statutu, predlažem neke izmjene - dopune člana 13. U ovom članu želim da dodam da, 

budući da naš GCPM ima preko 100 zaposlenih, a na osnovu Uredbe, GCPM ima pravo na zamjenika 

direktora, predlažem da se u član 13. Statuta, tačka 4, ubaci da GCPM ima i zamjenika direktora. Zatim 

će se u tački 4.1. naznačiti da zamjenik direktora pomaže direktoru u obavljanju svakodnevnih zadataka 

i radi samoinicijativno, te izvršava njegove instrukcije kada nije prisutan u GCPM -u, ili je na godišnjem 

odmoru i sl. I, tačka 4.2: zamjenik direktora mora biti iz nevećinske zajednice, ako je direktor iz 

većinske zajednice, ili obrnuto. Hvala vam! 

Munir Jonuzi: Pozdrav svima, ja sam na prošloj skuštini govorio o ovom Statutu. Predložio sam neke 

dopune, drago mi je da je predsednik dao da se u članu 13 uvrsti i izbor zamenika drirektora, obzirom 

da imamo zakonsku osnovu i da je tako u unificiranoj verziji Statuta GCPM-a na Kosovu. Ja bih samo 

predložio da u članu 4 ubacimo stav 4  da za postupcma izbora zamenika direktora upravlja Direktorijat 

Zdravstva.  
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Artan Loshaj : Ovaj Statut je postojao i prethodnih godina. Tako je, uz neke promjene. Drago mi je, 

predsedavajući, da ste uključili i član 13, ali imate vremena, ne u poslednjim minutama da izvršite ove 

izmene, imate vremena i ranije. Zabavljao sam se danas i sa učiteljicom Beharom, koja je pričala malo 

o GCPM -u, o Statutu. Da, sutra si ti predsjednik, možeš razgovarati . Nadam se da ovaj Statut nije 

samo za vaš nastup, nije samo za oči i obraze, samo da ga izglasate i stavite u te ladice i skupite prašinu. 

Da ovaj Statut zaista treba da se izglasa i usvoji, da ima mnogo kašnjenja u zdravstvu opštine Dragaš. 

Ne optužujem vas da ste došli danas, ovi problemi su bili i sa vladom PDK, gde sam došao kao član 

skupštine te stranke. Sa istim rediteljem, poznatim učiteljem Beharom. Još jednom sam rekao, osećam 

se dobro i pročitaću sve članke za koje ću kao poslanik svim srcem glasati, ali sigurno i PDK GP. 

Primjer, član 7. tačka 11.1, gdje se kaže da su usluge kućne nege, uključujući i usluge čuvanja majke i 

djeteta. Ovdje je neko vrijeme bio na terenu, sad ga nije bilo. Palijativno zbrinjavanje i kućna njega. Vi 

dobro znate da je većina naših građana starija, a mladi u izbjeglištvu. Tražim od direktora i rukovodstva 

da se hitno, nakon izglasavanja ovoga, pozabave ovim kategorijama, iz razloga što ste mnoge mlade 

radnike koje ste zaposlili, moje kolege u GCPM -u, vjerovatno angažovali da izađu u polje. Imate i 

automobile za odlazak na teren, na palijativnu negu. Odveli ste i radnike u QMF. Takođe moramo izaći 

na zemlju. Zatim član 9, tačka 1.2.4, Kancelarija za nabavke. Radim 25 godina, nema Nabavke, ne 

znam da li je potrebno. Ako morate, vjerovatno ga prepuštate nekom drugom. Da, u redu je, nema 

problema. Član 10, koji je nekada radio, a sada nažalost ne funkcioniše, je Zdravstveni informacioni 

sistem. Predsjedniče, znate da ste ljekar, Zdravstveni informacioni sistem, tačka 2 kaže: Odjeljenje 

SISH i Ministarstvo zdravlja u koordinaciji sa Ministarstvom zdravlja implementiraju Sistem i njegov 

rad na svim nivoima ustanova primarne zdravstvene zaštite. zdravlje. Informacioni sistem ne radi ni u 

jednoj instituciji, predsjedavajući. Ovdje je zastoj. Iza je SISH - učitelj Behar zna - sada nema ničega. 

Dugo ste obećavali da ćete ih učiniti funkcionalnim i u QMF-u i u AMF-u, ali to niste učinili. Očekujem 

implementaciju ovih. Član 11, Upravno vijeće - struktura. I ovdje očekujem da se ova struktura formira, 

jer je situacija u GCPM -u, nažalost, jadna. Tako ste našli, ali učiteljica Behar hala nastavlja dalje, u 

istom duhu. Odnosno, ovdje u Upravnom vijeću mora biti direktor GCPM -a koji predsjedava, načelnik 

Odjela porodične medicine, glavna medicinska sestra, šef Administrativnog odjela, koordinator za 

kvalitet zdravstvenih usluga, predstavnik Sindikata, predstavnik Savjeta pacijenata. Očekujem da ih 

oblikujete. Član 12, Ovlašćenja i dužnosti: Zatim idemo na član 14, Procedure za imenovanje direktora 

i glavne medicinske sestre. Idemo kod direktora, drago mi je, nakon što izglasamo ovaj Statut, moramo 

ga implementirati, izabrati direktora po konkursu, predsjednika i glavnu sestru. Čekam - vrlo brzo sam 

glasao s obje ruke. Da vidimo šta ćete uraditi nakon glasanja o ovome. Nastavite , predsjedavajući, 

nemojte nam prijetiti, hajde da učinimo nešto, jer vam je stalo, jer ste rekli Uranu, stalo mi je da ljude 
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izluđujem. Rugaćeš me a nema ko da me štiti, bolje da ne pričam previše, malo se štitim. 

Arijeta Skeraj : Hvala! Tada je načelnik opštine, zajedno sa gospodinom Munirom, imao nekoliko 

predloga, dok je Artan Loshaj želeo da neki članovi profunkcionišu, jer su i oni dobri za Statut GCPM 

-a. Onda, ako Muniri prihvati, ja ih ne dijelim odvojeno, nego ih uzimamo zajedno, uzimam i 

gradonačelnikovo i Munirovo zajedno, a ovog Stauta dajem na glasanje. Zatim, sa ova dva predloga 

gradonačelnika i gospodina Munirija. stavljamo na glasanje Statut GCPM -a. Ko je za? Ima li 

prigovora? Uzdržanih? Sa 23 glasa za, nula protiv i nula uzdržanih, usvaja se Statut GCPM u Dragašu. 

Onda imamo konačnu tačku. Idemo li dalje? Zatim, nastavljamo sa pauzom, u 13:00 se vraćamo na 

sednicu! Hvala vam! 

Onda, drage kolege, pošto ste i sami hteli da me izvedete na ručak do 13:00, čak i u 13:00 je bio 

povratak, neki od nas su učestvovali, neki nisu došli do finalne tačke, onda sa žaljenjem to kažem bilo 

je jako dobro da ste postavili pitanje predsjedavajućem direktora o konačnoj stvari. Ali, pošto nema 

kvoruma, zatvaramo ovu sjednicu! Vidimo se na sledećoj sesiji! 

 

Predsedavajuća Skupštine 

Arijeta Skeraj 

 

 

 


